
Záznam 

ze schůze OV Kuří konané dne 5. 4. 2012 

 

Schůze OV se zabývala následujícími záležitostmi: 

 

1) Na schůzi OV se dostavila pí Šobrová s manželem s návrhem zorganizovat setkání 

rodáků obce Kuří. OV, SDH, Sokol a Rybářský spolek tuto akci podpoří jak 

poskytnutím Klubu Kuří, tak organizačně a finančně (např. platba za hudbu) Zároveň 

bylo dohodnuto, že tato akce bude nejen setkáním rodáků, ale i přátel Kuří. 

Konkrétně bylo prozatím projednáno následující: 

 

a) termín akce – 2. 6. 2012, začátek ve 14 00 hod; 

 

b) pozvánky – návrh bude projednán s p. Vavrysem; adresy budou zjišťovány za 

pomoci pí Fialové, p. Vomáčky a p. Barchánka; pozvání na akci bude taktéž 

umístěno do květnového Kurýra; plakát bude vyvěšen na vývěsce OV; na 

pozvánkách bude uvedena žádost o potvrzení účasti; 

 

c) hudbu zajistí pí Šobrová (2 hudebníci); 

 

d) podle předpokládané účasti budou umístěny stoly i venku; pro případ deště 

budou instalovány stany (buď 3 menší, nebo 1 velký) – zajistí p. Chaloupecký;  

 

e) občerstvení zajistí pí Fialová a p. Fiala – bude prodáváno v režijních cenách; 

 

f) bude instalována fotoexpozice z minulosti Kuří, a to i v požární zbrojnici; 

 

2) Kontrola zápisu z minulé schůze: 

 

a) doprava - JUDr. Kousal jednal ohledně aktualizace a sjednocení dopravního      

značení v Kuří s Ing. Doušou z dopravního odboru MÚ Říčany, zvláště pak 

možnosti zřízení „Zóny 40“ a zákaz vjezdu vozidel nad 6 t od Nupak a Lipan 

(vzhledem k již existujícímu nájezdu na D 1 mezi Nupaky a Čestlicemi).  

Dle Ing. Douši je třeba se v prvé řadě obrátit na DI Mnichovice (por. Nesnídal –

tel.: 974 882 450). Zvláště pak je třeba tato dopravní opatření řešit vzhledem 

k ohrožení na životě a zdraví pro chodce v Květné ul., ale i v jiných částech Kuří, 

kde je profil vozovek velmi úzký bez možnosti vybudovat chodník; 

 

  

 



- JUDr. Kousal kontaktoval KSUS a. s. ohledně prohloubení příkopu na horní silnici 

III/00313 od Kuří k II/101, vyčištění příkopu od odpadků, zajištění čištění silnic 

těmi, kdo je znečistí a rekonstrukce kanalizace u Procházkového statku. 

Prohloubení příkopu jakožto podmínka vybudování nového povrchu na zmíněné 

horní silnici od Kuří k II/101 ze strany ŘSD (s p. Červenkou bylo dohodnuto 

zahájení 4. 7. 2012), bylo přislíbeno v nejbližší době, čištění příkopů je údajně ze 

strany smluvní firmy velmi nákladné, v otázce vyžadování čištění znečistěných 

silnic byla přislíbena náprava a kanalizace u Procházkového statku je dle firmy 

provádějící pročištění (s SDH Kuří) funkční. V případě zborcení a ucpání této 

kanalizace bude přistoupeno k položení nové části. P. Pavel Dohnal a p. František 

Dohnal st. instalovali na vpusti do této kanalizace z příkopu v ul. V Roklích podél 

Procházkova statku pletivo na ochranu před splavením např. větví, PET lahví atd. 

a tím opětovnému ucpání rizikové části. Je třeba, aby p. Crha ml. po skončení jeho 

zdravotní indispozice tento příkop vyčistil od nánosu bahna; 

 

- JUDr. Kousal a p. František Dohnal st. jednali na MÚ za účasti Ing. Boxanové, p. 

Šrůty a Ing. Svetlíka o rekonstrukci ul. Rooseveltova III/00312 v úseku Kuříčko a 

byly vzneseny požadavky OV na provedení. Taktéž byla projednána varianta 

vedení kanalizace ve vozovce v rámci rekonstrukce, minimálně bude požadováno 

pro budoucno provedení překopů pro přípojky na druhou stranu silnice od domů 

od Svobodového po Doškářovo. 

 

- JUDr. Švéda informoval schůzi, že kontaktoval Ing. Kurala z ŘSD ohledně 

vybudování protihlukové stěny podél D1 ve směru na Kuří. V této věci bude 

provedeno měření hluku jako podklad pro další postup. 

 

b) Územní plán Říčan – JUDr. Kousal dotazem u Ing. Šťastné z MÚ Říčany zjistil, že 

v současné době je zpracováváno velké množství námitek a připomínek, takže 

vyhodnocení a rozhodnutí o dalším postupu lze očekávat v horizontu červenec 

2012; 

 

c) prodej pozemku pí Maláškové – materiál jde do odsouhlasení na zastupitelstvu 

dne 11. 4. 2012  

 

d) Dětský karneval – akce úspěšně proběhla dne 3. 3. 2012 a všem jejím 

organizátorům patří za jejich práci pro děti poděkování. 

 

e) Přístupová cesta Hromádkovi – JUDr. Kousal projednal s Ing. Boxanovou z MÚ 

zadání vytyčení u pí Malinové cesty v terénu a s pí. Malinovou zajištění tohoto 

úkolu. Tato požaduje rámcově navržení dalšího postupu, přičemž jí bylo sděleno, 

že toto bude specifikováno po znalosti skutečného vedení cesty a z toho vyplývající 

nutnosti dalších prací.  



 

f) Dotace MAS Říčansko o. p. s. – vzhledem ke skutečnosti, že budou zřejmě 

vypsány tři fiche a za město lze v každé fiche podat pouze jeden návrh, 

kontaktoval JUDr. Kousal Mgr. Špačkovou, která sdělila po projednání se 

starostou, že pro Kuří připadající fiche – integrovaný rozvoj obcí – bude naplněna 

ze strany města návrhem na financování cyklostezek. Zároveň bylo doporučeno, 

aby žádost o dotaci podalo Občanské sdružení EKO – Kuří, což město podpoří. Při 

diskuzi bylo navrženo, aby do žádosti byla zahrnuta v rámci úpravy návsi i 

demolice budovy bývalé samoobsluhy (v případě schválení její směny a získání do 

majetku města).  Vzhledem k tomu, ze žádost o dotaci je nutno podat do konce 

května a zároveň musí být vyřízeny souvztažní akty ve vztahu ke stavebnímu 

úřadu půjde o záležitost právně problematickou. Bude nutná konzultace 

s pracovnicemi místní akční skupiny MAS Říčansko sídlící Olivova 224/82, Říčany, 

tel.: 323 606 881, mobil 774 780 141, www.mas.ricansko.eu, pí Třeštíková a pí 

Filková (kancelář@ricansko.eu )   

  

g) webové stránky Kuří – členové výboru OV byli na www.webkuri.8u.cz seznámeni 

s novým návrhem zpracovaným p. Papíkem ml. a tento návrh byl odsouhlasen. 

Začlenění na webové stránky MÚ Říčany bude projednáno s odborem IT MÚ.  

 

h) Dotace na odbahnění rybníka – vzhledem k velkému počtu žádostí o dotaci 

zaslaných na KÚ (cca 900) a minimálním zdrojům (60 mil Kč) Říčany dotaci na 

odbahnění Hořejšího (Horního) rybníka v Kuří nedostaly. Bude prověřena 

možnost ještě požádat o dotaci z operačního programu životního prostředí MŽP 

ČR. V každém případě bude vyzván MÚ Říčany, aby tuto akci v souladu se svým 

plánem aktivit zařadil do plánu investic na rok 2013.  

 

i) Položení VV NN v Kuří do země – stavební povolení na položení tohoto 

elektrického vedení do země bylo již vyvěšeno a v nejbližší době nabude právní 

moci. Ihned potom OV a MÚ zkontaktuje příslušné pracoviště ČEZ ohledně co 

nejrychlejší realizace.   

 

3) Budova bývalé školy – JUDr. Kousal informoval schůzi o návštěvě projekční firmy 

v budově objednané firmou Zöeller, která uvažuje o financování přestavby na školku. 

Přítomna byla Mgr. Špačková z MÚ a p. Chaloupecký za OV.  

 

4) Směna budovy samoobsluhy – materiál se vzhledem k požadavku odboru správy 

majetku na vyčíslení nákladů na demolici útvarem investic MÚ již nedostal na 

dubnové zastupitelstvo, bude předložen v květnu. Na požadavek ohledně představy o 

úhradě nákladů na demolici bylo pí Malinové z MÚ sděleno, že organizačně, pracovně 

a mechanizací demolici zajistí OV, s požadavkem příspěvku na naložení se sutí. Část 

sutě by se přitom dala použít na zpevnění úseku cesty jednoznačně v majetku města 

http://www.mas.ricansko.eu/


k Hromádkovým, recyklace zbytků v drtičce včetně nákladů bude projednána s p. 

Václavkem. Střešní panely by bylo možno použít při odbahnění rybníka. 

 

5) Nepovolená stavba odkanalizování objektu Ing. Marka – na stavebním úřadě je žádost 

o povolení provedení odvedení dešťových vod do kanalizace v ul. V Roklích, a to 

z důvodu nemožnosti (dle posudku hydrogeologa) likvidovat tyto vody na vlastním 

pozemku. Ke stavebnímu povolení je nutný souhlas vlastníka kanalizace.  

 

6) Zaplacení prořezu stromů – MÚ obdržel od p. Hály teprve letos fakturu ve výši 10 000 

Kč za prořez 4 stromů a části živého plotu za loňský prořez. 

 

 

 

 Zapsal JUDr. Kousal 

 


